

Xtreme Lock - Reseller Product Sheet

A high-performance FDM/FFF bed adhesive made in Quebec for standard, technical, and high-temperature materials.

50 ml

SKU XL-BL-50 - discovery format

120 ml

SKU XL-BL-120 - 300+ prints

One SKU family

PLA to PEEK with simple positioning

Why Xtreme Lock belongs in your store

Xtreme Lock helps reduce adhesion failures and failed prints while keeping the customer experience simple. Instead of forcing users to choose between multiple adhesive types for different materials, Xtreme Lock is positioned as a premium all-in-one solution for a wide range of FDM/FFF applications.

- Wide material coverage: PLA, PETG, ABS, ASA, Nylon, PC, PEI/ULTEM, PEEK, PPSU and other technical polymers, depending on printer setup and print conditions.
- High-temperature use: developed for demanding heated-bed environments, including applications up to 150°C or more.
- Simple customer message: one adhesive solution for everyday prints and technical materials.
- Clean application: controlled application with no dripping, easy maintenance, and water or IPA cleaning.

Available formats

Format	SKU	Best use	Positioning
50 ml	XL-BL-50	Discovery format, first-time buyers, small shops, sample sales.	Lower entry price and easier customer adoption.
120 ml	XL-BL-120	Regular users, technical materials, production environments.	Best value format. Covers 300+ prints on a standard bed.

The 50 ml bottle gives new customers a lower entry point. The 120 ml bottle is the strongest long-term value for regular users and technical materials.

Reseller Positioning & Listing Support

Built to be easy to explain, easy to stock, and easy to list online.

Product positioning

Xtreme Lock is not meant to be just another glue product. It is designed to simplify the adhesive category for users who print many different materials and want predictable adhesion without switching between several specialty products.

Key reseller advantages

- Low shelf-space requirement: compact bottles that are easy to stock and ship.
- Strong technical story: clear value for users printing Nylon, PC, ABS/ASA, PEI/ULTEM, PEEK and other demanding materials.
- Good entry path: 50 ml for discovery, 120 ml for repeat and production users.
- Marketing-ready: product sheets, HD visuals, SKU information and product copy are available for website listings.

Listing information

Product names	Xtreme Lock 50 ml / Xtreme Lock 120 ml
SKUs	XL-BL-50 / XL-BL-120
Positioning	Premium all-in-one FDM/FFF bed adhesive
Retail support	Product sheet, HD visuals, product descriptions, technical information
Target users	Makers, print farms, schools, service bureaus, engineering users

Suggested product copy

Xtreme Lock 50 ml: Compact discovery format for customers who want to test a premium bed adhesive on standard and technical filaments.

Xtreme Lock 120 ml: Long-lasting format for regular users. Designed for reliable adhesion across a wide range of FDM/FFF materials, with more than 300 prints on a standard bed.

Contact

Menhir - Quebec, Canada

Email: f.lamarche@menhir.ca

Website: www.menhir.ca

Xtreme Lock - Fiche produit revendeur

Un adhésif haute performance pour plateau FDM/FFF, fabriqué au Québec pour les matériaux standards, techniques et haute température.

50 ml

SKU XL-BL-50 - format découverte

120 ml

SKU XL-BL-120 - 300+ impressions

Une gamme simple

Du PLA au PEEK avec un positionnement clair

Pourquoi Xtreme Lock a sa place en boutique

Xtreme Lock aide à réduire les problèmes d'adhérence et les impressions ratées tout en gardant l'expérience client simple. Au lieu de devoir choisir entre plusieurs produits selon le matériau, Xtreme Lock se positionne comme une solution premium tout-en-un pour une large gamme d'applications FDM/FFF.

- Large compatibilité matériaux : PLA, PETG, ABS, ASA, Nylon, PC, PEI/ULTEM, PEEK, PPSU et autres polymères techniques, selon la configuration de l'imprimante et les conditions d'impression.
- Utilisation haute température : développé pour les environnements exigeants avec plateau chauffant, y compris des applications jusqu'à 150°C ou plus.
- Message client simple : une solution d'adhérence pour les impressions courantes et les matériaux techniques.
- Application propre : application contrôlée sans coulure, entretien facile, nettoyage à l'eau ou à l'IPA.

Formats disponibles

Format	SKU	Utilisation idéale	Positionnement
50 ml	XL-BL-50	Format découverte, premiers acheteurs, petites boutiques, ventes d'essai.	Prix d'entrée plus accessible et adoption client plus facile.
120 ml	XL-BL-120	Utilisateurs réguliers, matériaux techniques, environnements de production.	Format le plus rentable. Couvre 300+ impressions sur un plateau standard.

Le format 50 ml offre un prix d'entrée plus accessible pour les nouveaux clients. Le format 120 ml offre la meilleure valeur à long terme pour les utilisateurs réguliers et les matériaux techniques.

Positionnement revendeur et support de mise en ligne

Conçu pour être facile à expliquer, facile à stocker et facile à ajouter à une boutique en ligne.

Positionnement du produit

Xtreme Lock n'est pas conçu comme une simple colle de plus. Le produit vise à simplifier la catégorie des adhésifs pour les utilisateurs qui impriment plusieurs matériaux et qui veulent une adhérence fiable sans devoir changer de produit selon le filament.

Avantages pour les revendeurs

- Peu d'espace requis : bouteilles compactes, faciles à stocker et à expédier.
- Positionnement technique fort : valeur claire pour les utilisateurs de Nylon, PC, ABS/ASA, PEI/ULTEM, PEEK et autres matériaux exigeants.
- Parcours client simple : 50 ml pour la découverte, 120 ml pour les utilisateurs réguliers et la production.
- Prêt pour la mise en ligne : fiches produit, visuels HD, informations SKU et textes produits disponibles pour les boutiques web.

Informations de mise en ligne

Noms produits	Xtreme Lock 50 ml / Xtreme Lock 120 ml
SKUs	XL-BL-50 / XL-BL-120
Positionnement	Adhésif premium tout-en-un pour plateau FDM/FFF
Support revendeur	Fiche produit, visuels HD, descriptions produits, informations techniques
Clients cibles	Makers, fermes d'impression, écoles, services d'impression, ingénierie

Texte produit suggéré

Xtreme Lock 50 ml : Format compact de découverte pour les clients qui veulent tester un adhésif premium sur des filaments standards et techniques.

Xtreme Lock 120 ml : Format longue durée pour les utilisateurs réguliers. Conçu pour une adhérence fiable sur une large gamme de matériaux FDM/FFF, avec plus de 300 impressions sur un plateau standard.

Contact

Menhir - Québec, Canada
Courriel : f.lamarche@menhir.ca
Site web : www.menhir.ca